
Herent financieel gezond

Financiële ruimte?  
Belastingen verlagen!
De N-VA levert in Herent al tien jaar lang de schepen van 
Financiën en dat is merkbaar aan de gunstige financiële 
situatie van onze gemeente. Door het aanhoudende afbouwen 
van de schuldgraad en het bedrag dat we jaarlijks besteden 
aan aflossingen en intrestbetalingen, komt er ruimte vrij. 

De grote historische schuld kostte onze gemeente veel aan rente 
en aflossingen. Sinds haar aantreden in 2013 heeft schepen van 
Financiën Katleen D’Haese hard gewerkt om die schulden onder 
controle te krijgen. Ze verminderde de totale schuldenlast van 

40 miljoen euro naar 23 miljoen euro. Dat is een vermindering 
van maar liefst 17 miljoen euro!  

Om de zes maanden worden de financiën tegen het licht gehou-
den en in juli is het weer zover. Alles wijst erop dat er ruimte is 
om de gemeentebelastingen te verlagen zonder te moeten 
snijden in de geplande projecten en dienstverlening. De 
huidige belastingvoet bedraagt in Herent 7,7 procent voor de 
aanvullende personenbelasting. Dat is iets meer dan het Vlaam-
se gemiddelde. De opcentiemen op de onroerende voorheffing 
liggen iets lager dan het Vlaamse gemiddelde en bedragen 882.

Koken kost geld. Maar dankzij het zuinig omspringen met de 
belastingopbrengsten is een belastingverlaging haalbaar. De 
begrotingscontrole van juli zal duidelijk maken wat mogelijk is. 
N-VA Herent zet zich ten volle in om een belastingverlaging in 
Herent te realiseren!

Zondag 9 juli 
Van 10 tot 13 uur

Bar Swings
Gezellig samenzijn met springkasteel en kinderanimatie

Maandag 10 juli Vanaf 17.30 uur: Vlaamse familiedag
20 uur: Zangfeest

Tiendenschuur in Abdij van ‘t Park

Zeger Debyser, 
lijsttrekker  
N-VA Leuven

Vier de Vlaamse feestdag

Onze inspanningen 
lonen, de belastingen 
verlagen is haalbaar.”
Katleen D’Haese, Schepen 

Verstandig met centen 
omgaan, dat moet ook 
het gemeentebestuur!"
Torben Gering, Bestuurslid 

Als West-Vlaming let 
ik op uw centen.”
Marc Debusschere  
Gemeenteraadslid

Bedachtzaam 
financieel beheer, 
da’s de N-VA!”
Astrid Pollers, Burgemeester

Trots op 
Vlaanderen, 

trots op 
Herent!

Herent
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N-VA Herent digitaal 
Honger naar meer nieuws? Kijk eens op onze website en volg onze Facebookpagina! 
Er gebeurt veel in Herent en niet alle nieuws komt in ons huis-aan-huisblad. Wilt u 
regelmatiger op de hoogte blijven?  Volg ons via Facebook of via n-va.be/herent.

Speelstraat: veilig spelen op straat
Het is mooi weer en het kriebelt om buiten te spelen. Het liefst met alle kin-
deren uit de buurt. En waarom niet op straat? Laat de kinderen uit uw buurt 
genieten van het mooie weer, van elkaar en van de ruimte in de straat: vraag 
een speelstraat aan!

Een speelstraat aanvragen kan voor een dag, voor een aantal opeenvolgende 
dagen, voor een weekend …  Er zijn heel wat mogelijkheden. Ook de speeluren 
kunnen uitgebreid of beperkt worden. U kan een speelstraat digitaal aanvragen, 
minstens een maand op voorhand. Bij goedkeuring zorgt de gemeente voor 
signalisatie en nadars. Spelen maar!

Meer info vindt u via herent.be/speelstraat

Nu ook AED-toestel  
aan GBS Toverveld 
Een AED of automatische externe defibrillator is een  
machine dat een elektrische puls toedient om een stilstaand 
of trillend hart terug in het juiste ritme te krijgen. 

Onze gemeente heeft acht AED-toestellen: 
aan de sporthallen, aan dienstencentrum 
d’Ontmoeting, aan de voetbalterreinen en 
De Wildeman, aan De Kouter en nu ook 
aan basisschool Toverveld. 

In Toverveld vinden vaak avondactiviteiten voor volwassenen 
plaats. Vandaar de keuze om ook daar een toestel te plaatsen. 

Wat doen bij een incident?
1) bel 112 
2) start met hartmassage: 30x – 2x – 30x – 2x 
3) (gebruik een AED) 

Het Rode Kruis geeft regelmatig een cursus waarbij u in 4 uur tijd 
de basistechniek aanleert om te reanimeren en te defibrilleren. 

Hoe zit het met Herent?
In de aanloop naar de volgende bestuursperiode maken we werk 
van een omgevingsanalyse. Dat wordt een uitgebreid document 
met een stand van zaken van de gemeente. Dat document kan 
gebruikt worden als leidraad bij de beleidskeuzes voor de jaren 
2025-2030. 

De omgevingsanalyse bevat cijfers over Herent en haar inwoners, de 
omgeving en de maatschappelijke tendensen. Een brede burger-
bevraging brengt de wensen en verwachtingen van de inwoners 
voor 
de volgende beleidsperiode in kaart. Welke thema’s vinden ze 
belangrijk om tijdens de volgende legislatuur rond te werken? Het 
rapport gaat over de noden en verwachtingen van onze inwoners en 
de sterktes en zwaktes van onze gemeente. Het beantwoordt vragen 
zoals: Hoe zien wij Herent? Hoe zien wij Herent evolueren? Welke 
drempels zijn er om dat waar te maken? Welke tendensen bedreigen 
ons idee over Herent en welke kansen bieden zich aan? Een deel 
van het rapport zal gewijd zijn aan de interne organisatie van de 
gemeente. Het hele traject moet klaar zijn tegen maart 2024, zodat 
alle Herentse partijen ermee aan de slag kunnen om hun program-
ma voor Herent uit te schrijven. Spannend!

Via internet en de sociale 
media blijft u op de hoogte 
van wat er gebeurt, ook in Herent.”
Christine Pardon Bestuurslid

Plaats maken voor kinderen, 
dat is ook Herent!”
Annelies Smets, Gemeenteraadslid

Vandaag nadenken over 
het Herent van morgen, 
da’s onze opdracht.”
Astrid Pollers, Burgemeester

Iedereen kan leren 
reanimeren. Gewoon doen.”
Ann D’Hooghe, raadslid

Meer info? www.rodekruis.be
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Meewerken aan een beter Herent? Dat kan!
We ontmoeten regelmatig inwoners die ideeën hebben voor een beter Herent of die zich ergeren aan bepaalde zaken en er iets 
aan willen doen. Bent of kent u zo iemand? Spreek dan onze raadsleden en schepenen aan of word bestuurslid in onze afdeling. 
Iets realiseren in uw eigen gemeente, misschien ook iets voor u? 

Vlaamse landbouw, een toekomst voor boeren
Het stikstofakkoord kwam moeizaam tot stand, maar geeft onze boeren eindelijk meer duidelijkheid. De regels voor het bekomen of 
behouden van een vergunning liggen nu vast en de weg naar minder stikstof in de landbouw wordt met een steunpakket van 3,6 mil-
jard euro omkaderd. De criteria om een nieuwe vergunning te kunnen verlenen worden uitgewerkt in het PAS: de Programmatische 
Aanpak van Stikstof. De bescherming van natuurgebieden telt daarbij zwaarder door.

Arnout Coel: “We bieden nu eindelijk perspectief aan boeren die met hart en ziel het land bewerken, essentieel 
zijn voor onze voedselvoorziening én jarenlang in onzekerheid zaten. Bij mijn bezoeken aan landbouwbedrijven 
hoor ik vaak dat rechtszekerheid en duidelijke regels die voor langere tijd vastliggen zeer belangrijk zijn. Een 
bedrijf uitbouwen is een levenswerk, vaak van generatie op generatie. Op ons groot N-VA-congres legden we 
vast dat we willen werken aan een beter inkomen voor onze landbouwers, dat we initiatieven zullen nemen om 
landbouwgronden te vrijwaren en oneigenlijk gebruik van de open ruimte willen tegengaan.”

Arnout Coel, Vlaams Parlementslid

De Aziatische hoornaar: N-VA Herent strijdt mee
Dat de Aziatische Hoornaar een ravage aanricht in de bijenwereld horen we op radio en televisie. Ook in 
Herent leeft de vrees dat de reuzenwesp steeds meer zou opduiken. Er zijn veel imkers met bijenkasten in 
Herent en daarom is het echt gevaarlijk dat de reuzenwesp zich nestelt en vermenigvuldigt. 

De imkersbond Krainer Bieënvrienden – met veel Herentse leden – strijdt tegen de 
komst van de wespensoort en zet in heel Herent wespenvallen uit. De imkersbond 
plaatst selectieve hoornaarsvallen en speurt naar Aziatische hoornaarsnesten. 
Gemeenteraadslid Bart Michiels is al jarenlang imker en is overtuigd van de noodzaak 
om de hoornaar te verdelgen. N-VA Herent steunt Bart en de imkersbond in hun strijd 
en zamelt geld in om de nesten van de Hoornaar in Herent op te sporen. Later meer 
nieuws hierover! 

Voor meer info: krainer.be

Samen kunnen we de Aziatische 
Hoornaar bestrijden!”
Bart Michiels, Gemeenteraadslid

Mijn kennis en kunde 
inzetten voor Herent,
daar kies ik voor!” 

Torben Gering
Torben is al jaren lid van de N-VA en verhuisde begin dit jaar 
van Leuven naar Herent. Hij is advocaat met specialisatie 
bemiddeling en is actief bij JCI en lid van Jong VOKA. Torben 
speelt basketbal, is een verwoede lezer en koken is zijn 
passie. We zijn zeer blij met de komst van een jonge profes-
sional met een hart voor ondernemen!

Meedoen is belangrijk, 
iedereen mag zijn stem 
laten horen.”

Karl Boumans
Recent besliste Karl Boumans om opnieuw in de lokale politiek 
te gaan. Karl is heel actief: bestuurslid van GC De Wildeman, 
vrijwilliger bij VLMS KRMS scouts WVB, Beisem Bruist, Veltem-
Feest ... De kriebel om politiek actief te zijn verdween nooit, en 
nu gaat Karl aan de slag bij N-VA Herent. Een bruisend cultureel 
leven en een sprankelend lokaal economisch weefsel: dat zijn 
voor Karl de hoekstenen van een warm, levendig Herent. 

www.n-va.be/herent
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams viceminister-president 
Ben Weyts

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


